

တစ်စုတစ်ဖွဲ့မဟုတ်ဘဲ တစ်ဖွဲ့တစ်ဖွဲ့မဟုတ်ဘဲ ကဆုန်တစ်လီတစ်ကျအခါနီးယာတစ်အိပ်သားတစ်ရပ်တစ်ကျ

လိယူလံ, ၂၀၁၂

တစ်ကရားကရိ/အတင်သုတ်ထိုင်ဆီလီသား

#	တစ်ဖုံးတစ်မာ	ပုၤမာတစ်ဖိလၢအိပ်ဒီးမူဒါ	တစ်အိပ်သားလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တစ်မာလၢပုၤတင်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	တစ်ဒူးအိပ်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တင်ကမ်းတံၢ်လၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆုၣ်တင်ကိးကရီၤလၢ အဖဲလၢတင်မၤဆၢကတီၢ်သၢခါလၢကတီၢ်အပူၤ, လၢအကမၤစၢၤဟ့ၣ်ကုၣ်တင် တင်ယုၣ်လီၤတင်ဂီၢ်လၢ PRM တင်ဟံၤဖျါတဖၣ်အပူၤ, ဒီးဟ့ၣ်အိၣ်ထိုင်တင်ဟ့ၣ်ကုၣ်တင်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတံၢ်ဝဲလၢ တင်ဟံၤလုၢ်ဟံၤပုၤတင်ဒီးတင်ဟံၤကဲတဖၣ်န့ၣ် မ့ၢ်တင်ဂီၢ်ခိၣ်ထံးလၢ အရူၤခိၣ်လၢ ဝဲၤကျိၤအခိၣ်အယၢၤတင်အိပ်သားအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.	ကမ်းတံၢ်လၢအဘၣ်ကွၢ်ထွဲပၤဆုၢ်တင်န့ၣ် ကွၢ်ထွဲပၤဆုၢ်တင် တင်ဆီလီၤဟံၤလီၤကမ်းတံၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ.	တစ်စးထိုင် ဒူးအိပ်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တင် ကမ်းတံၢ်ဖိတဖၣ်ဒီးတစ်စးထိုင်မၤ တင်အိပ်ဖိုင်ဖဲ လၢဒိၣ်ဝဲဘၣ် ၁၅ သီ န့ၣ်လီၤ. ကမ်းတံၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဝဲလၢ ကထံၣ်လီၢ်သး ခံန့ၣ်တဘျီတုၤလၢ ၂၀၁၂ အလၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.	ဝံၤလံ
၂	တင်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တင်ဟ့ၣ်လီၤတင်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတံၢ်တင်မၤလၢ တင်ဟ့ၣ်လီၤတင်မၤတဖၣ်လၢ အထံးသိးတုၤသိးန့ၣ်လီၤ.	တင်ကွၢ်ထွဲမၤကဆုၣ်တင်အပူၤန့ၣ်တင် Darius Dixon, FS HR အပူၤန့ၣ်တင် Tracy Agnew, OHR ပုၤန့ၣ်တင်အိၣ်အဟ့ၣ်တင်ဖုံးတင်မၤဒီးတင်ဟံၤလီၤ ပုၤမာတင်ဖိ Noreen Montgomery, OHR ပုၤမာတင်ဖိဒီးတင်ပၤဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တင်ရူၤလီၢ် Chris Chiron	နီၣ်ထိုင်တင်ကီၢ်ခါ- တင်သူးပုၤကညိၣ်အလီၢ်လၢ တင် မၤလီၢ်ကဝီၤပူၤန့ၣ် တင်ဟံၤပတုၣ်အီၤဖဲ လိယူလံ, ၂၀၁၁ မ့တမ့ၢ် ဘၣ်လၢမုၢ်ကျိၤဝဲၤကွၢ် တင်လီၣ် ဘၣ် မ့တမ့ၢ် တင်ယုၣ်လီၤတင်ဂီၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တင်မၤဝဲၤကွၢ် တင်မၤအကျဲတဖၣ် လၢဘၣ် ကွၢ်ကွၢ်အီၤဝဲၤတဖၣ်န့ၣ်ဘၣ်တင်ကွဲးပတြီၢ် ယၢ်အီၤန့ၣ်လီၤ. :	တင်ဆဲးမၤအီၤအဖၢ
၃	ယုၣ်ညါသမံးသမိးကွၢ်တင်မၤဆၢကတီၢ်ဒီးတင်ဟံၤလီၤတင်ဆၢကတီၢ် လၢကဆၢတံၢ်တင်မၤအကတီၢ်ဝဲလၢကိးအလီၣ်ဘၣ်ဝဲအသိး မ့တမ့ၢ် တင်ဆီတလဲတင်မၤဆၢကတီၢ်မုၢ်သ့အပံၤ, တင်မၤအိၣ်ထိုင်တင်မၤဆၢကတီၢ်လၢ မုၢ်ဆါခိၣ်အကတီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.	ပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်တင်ကမ်းတံၢ်	တၢ်ဆီလီၤဟံၤလီၤသးကွၢ်ဂီၤတဖၣ် ဘၣ်တင် မၤလီၢ်ကွၢ်အီၤဒီးဟံၤအီၤဒီးတင်ပနီၣ်တခါအသိး လၢပတင်ကရၢကရိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တင်ထာဖိုင် တင်ဂီၢ်တင်ကျိၤတဖၣ်ဝဲၤ တင်ဖဲၣ်ဖးနီၤဖးအီၤဒီး တင်ဒူးအိပ်ထိုင် တင်ဟ့ၣ်ကုၣ်တင်ဟ့ၣ်ဖးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လိအီၤကူး ၃၁, ၂၀၁၂
၄	သမံးသမိးကွၢ် တင်ကွၢ်ထွဲမၤကဆုၣ်တင်အတင်ကရၢကရိ အတင်သုတ်လီၤဆီလီၤသးတက့ၢ်.	FS HR အပူၤန့ၣ်တင် Tracy Agnew OHR အပူၤန့ၣ်တင်လၢ တင်နီၤဖးကရီၤဒီးတင်နီၤလီၤတင် အဂီၢ် Jessica Moore ပုၤန့ၣ်တင်စၢၤအခိၣ်ခဲ Anna Wu, OHR ပုၤမာတင်ဖိဒီးတင်ပၤဆုၢ်တင် အပူၤဟ့ၣ်ကုၣ်တင် ပုၤန့ၣ်တင်အပူၤဟ့ၣ်ကုၣ်တင် Chris Chiron	တင်ကတံၢ်ကတီၢ်ဒီးမၤတင်သမံးသမိးန့ၣ်လီၤ.	လိအီၤကူး ၃၁, ၂၀၁၂

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသမံက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘၣ်အိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်သမံသမိးအံၤ တၢ်တၢ်မၤအီၤလၢကရၢတၢ်ကွၢ်ယုထံဒီးတၢ်သမံသမိးဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤစူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအခိၣ်ခဲ Anna Wu,	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ဂျး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ဂျး ၂၀၁၃
၇	ဒိတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအူန့ၣ်မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါစူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိာ်တဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကလီၤသးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

၂	ကွဲကဒါကဒါဒီးဘိုဘ်မဂုထိုင်ကွဲ တ်ကွဲထွဲမကဆိုတာ အလီအလဲတဖ် အမူဒါတပ်ဖျါန့တကွဲ.	FS HR Trish Batchelor OHR အပူန့တလဲ တ်နီဖးကရူဒီးတင်နီလဲတင် အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုမတင်ဖိဒီးတင်ပာဆာကွဲထွဲ တ်ရလီၢ်အပူဟ့ၣ် ကူၣ်တင် Chris Chiron	ပုမကဆိုတာဒီးပုကွဲထွဲတာအတဲန့ၣ်ကျဲအလီၢ် အလဲအတဲပာဖျါတဖ် ဘၣ်တင်ကွဲဒါကဒါအီၤ ဒီးတင်မလီၢ်ထိုင်ဖးထိုင်အီၤဝံလဲန့ၣ်လီၤ. ပုန့ၣ် တ်စါ, ပုကွဲထွဲမကဆိုတာ, ကရူဒီးဒီးဟီၣ် ကဝီၤမဲန့ကွဲၢ် အလီၢ်အလဲ တဖ် တင်ကွဲဒါ ကဒါအီၤဒီးဟံဂါၢ်ဟံကျဲၢ်အီၤလဲန့ၣ်လီၤ. တ်ကွဲထွဲ မကဆိုတာအတဲမတဖ် ဘၣ်တင်ကွဲ ဒါကဒါ	လီယူလဲ ၃၀, ၂၀၁၂
၃	လဲတင်ကဒီးန့ၣ်တင်ခဲကွဲစီၤတင်သ့ဟံးမူဒါတဖ် မလီၤတင်ဝဲလဲ “က ရူၢ်အတဲမာသကဲးတင်တဖ်ဒီးတင်သ့တင်ဖဲတင်မာဝဲန့ၣ်နီၤ” အတဲမာခိၣ် သ့ၣ်တဖ်လဲ တ်စူးကါယုာ်အီၤလဲတင်ကွဲမကဆိုတာမာအတဲမာရဲၣ် ကျဲတဖ် အပူ, ဒီး “တင်မာခိၣ်” တဖ်အတဲသိၣ်တင်သီတင်မာကျဲ ခိၣ်သ့ၣ်မာဝဲ တင်ကဘၣ်ဒူးအိၣ်ထိုင်ဟံဖိၣ်ယုာ် တင်ကွဲထွဲမကဆိုတာအီၤ မူဒါခိၣ် အတဲမာတင်ရဲၣ်တင်ကျဲန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုမတင်ဖိဒီးတင်ပာဆာကွဲထွဲ တ်ရလီၢ်အပူ ဟ့ၣ်ကူၣ်တင် Chris Chiron	တင်ကမာကွဲအဆီလဲ FY ၁၁၂-၁၁၃ အဂီၢ်ကဘၣ်တင်စးထိုင်အီၤလီၤ.	လဲပုၤ

တင်ဟ့ၣ်တင်သိၣ်လီၤဒီးတင်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲတဖ်

#	တင်ဖဲတင်မာ	ပုမတင်ဖိလဲအိၣ်ဒီးမူဒါ	တင်အိၣ်သးလဲကတီၢ်ခဲအံၤ	တင်မာလဲပုၤ တင်ပညိၣ် အမုၢ်န့ၣ်
၁	ဒူးအိၣ်ထိုင် တင်မမူဒါခိၣ်အတဲဒိၣ်ထိုင်လဲထိုင်တင်အတဲမာရဲၣ်ကျဲၤ လဲတင်မာန့ၣ်တင်လဲတင်သ့ၣ်ထိုင်အဂီၢ်တဖ်/တင်ကွဲထွဲမကဆိုတာမာ အတဲမာမူဒါခိၣ်တဖ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပုဟ့ၣ်တင်မာလီၢ် Ray Doyle OHR အပူန့ၣ်တင်အဒိၣ်လဲတင်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီး တင်မဂုထိုင်တင်သ့တင်ဘၣ် Kathy Bryant OHR ပုမတင်ဖိဒီးတင်ပာဆာကွဲထွဲ တ်ရလီၢ်အပူ ဟ့ၣ်ကူၣ်တင် Chris Chiron	ပုမကဆိုတာအဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ကွဲၢ်တဖ်ဒီးပုန့ၣ် တင်စါတဖ် မာပုၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တင်ပတင်ပြဲအ တင်သ့ၣ်ထိုင် ဂံၢ်ထဲးတဖ်” အတဲမာလီၤဒီးဘၣ်တင် ဆဲးလီၤအမဲၤလဲ တင်မာခိၣ်ထိုင်လဲထိုင် တင်မာ လဲ ၂၀၁၂ နံၣ်ဒီတနံၣ်ညါအပူန့ၣ်လီၤ. တင်ရဲၣ်ကျဲဟံ န့ၣ်တလဲတဘျီအတဲရဲၣ်တင်ကျဲတုၤလဲ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နိၣ်ဝဲဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းဖတ်မာ	ပုမာတဖိလအိဉ်ဒီးမူဒါ	တံအိဉ်သးလကတီၢ်ခဲအံၤ	တံမာလၢပုၤတံပညိဉ်အမုၢ်နံၤ
၂	<p>တံလိဉ်ဘဉ်တံဟ့ၣ်တံသိဉ်လိသီထီဉ်ကဒါကတံမာလိဆူ တံကွၢ်ထွဲမာကဆဲကဆိအပုမာတဖိဒီးတံပတံဆုာကရူၢ်ဖိတဖဉ် (မုၢ်လိဉ်ယုၣ်ဒီးပုၤကျိးထံတံ) လၢတံဟ့ၣ်ပလီၢ်အဆၢကတီၢ်လၢ အသုတမာတံတံတံမာအန့တံဒီးတံပတံဖးနီၤဖးတံအဆၢလၢ အပဉ်ယုၣ်ဒီးတံဂ့ၢ်တံကျိၤလၢအဘဉ်ထွဲဒီးပုၣ်စီမိၤအကျဲသန့ဖိလစံဉ် လၢအဘဉ်ထွဲတဖဉ်န့ၣ်လီၤ.</p> <p>(ဖိလစံဉ်လၢအတြိတံမာအန့ပယုၣ်ဒီးတံပတံဖးနီၤဖးတံအဆၢ, SPA တံဆိးထီဉ်တံဂ့ၢ်ဖိလစံဉ်, တံအိဉ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွၢ်ကရၢၢ်ပုၤ, တံကဆိးထီဉ်တံသးတမုၢ်အဂ့ၢ်, တံဂူသုဉ်, တံတြိဆၢတံဟ့ၣ်ကဉ်ကတံတဖဉ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>FS HR တံဟ့ၣ်တံသိဉ်လိမူဒါခိဉ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲၤဒါး Camille Brooks OHR ပုၤမာတဖိဒီးတံပတံဆုာကွၢ်ထွဲ တံဂ့ၢ်လိဉ်အပုၤဟ့ၣ်ကူဉ်တံ Chris Chiron</p>	<p>တံမာလိအလံာ်တံယု န့ၣ် ကဘဉ်တံကွဲးအီၤဖဲ တံကီၢ်ခဲအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>လၢအိကူး ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တံကဟ့ၣ်လီၤဒီးတံလိဉ်ဘဉ်တံသိဉ်လိအကလံးကျိၣ်ဒ်ကျိၣ်ခံ ကျိၣ်တကျိၣ် (ESL) အတံရဲဉ်တံကျဲၤလၢ ပုၤမာတဖိလၢ တဲအကလံးကျိၣ်တဘဉ်တဖဉ်, ဒ်အလီၢ်အိဉ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.</p>	<p>တံကွၢ်ထွဲမာကဆိတံအပုၤန့ၣ်တံ Darius Dixon FS HR တံဟ့ၣ်တံသိဉ်လိမူဒါခိဉ် Ray Doyle OHR အပုၤန့ၣ်တံအိဉ်လၢတံဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤဒီး တံမာဂ့ၢ်ထီဉ်တံသုတံတံ Kathy Bryant OHR ပုၤမာတဖိဒီးတံပတံဆုာကွၢ်ထွဲ တံဂ့ၢ်လိဉ်အပုၤဟ့ၣ်ကူဉ်တံ Chris Chiron</p>	<p>တံမာတံယုသုဉ်ညါဘဉ်ယး ကျိၣ်အတံသုတံဘဉ်တဖဉ် ဆဲးမာအသးန့ၣ်လီၤ. ESOL အတံမာလိ ၁၂ နံၤ လၢပုၤမာတဖိ ၅၂ ဂၤ အဂီၢ်န့ၣ်ဝဲၤတံလဲလၢ လၢအတြိ ၆ သီန့ၣ်လီၤ. တံသိဉ်လိခံဘျီတဘျီန့ၣ်ကဝဲၤလၢ လၢယုၤလဲ ၁၂ သီဒီးတံရဲဉ်တံကျဲၤတဖဉ်လၢ တံသိဉ်လိ သၢဘျီတဘျီအဂီၢ်အိဉ်ဟံးန့ၣ်လီၤ. (နံၤသီလၢ ကစးထီဉ်န့ၣ်လိတံဟံးဂံၢ်ဟံးကျဲၤအိးန့ၣ်လီၤ.) ရီစုသးစတီ (Rosetta Stone) ကျိၣ်တံမာလိတံသိဉ်လိကစးထီဉ်လၢလၢယုၤလဲလီၤ.</p>	<p>တံဆဲးမာအီၤအဖၢ</p>
၄	<p>ဒုးအိဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ထီဉ်တံကရၢကရိအသးအတံမာကျဲၤတဖဉ်လၢ ကယုဉ်လီၤဘျီဘဉ် တံဆဲးတံလၢအတံဂ့ၢ်ကီၢ်လၢအအိဉ်လၢဝဲၤကျိၣ်အပုၤလၢအပဉ်ယုၣ်ဒီး-</p> <p>က. တံမာဒိဉ်ထီဉ်လဲၤထီဉ် ကရၢဖိအတံဘဉ်သးအကျဲခိဉ်သုဉ်လၢ တံထၢယုဉ်ဒီးတံဘျီဘဉ်မာဂ့ၢ်ထီဉ် တံဆဲးတံလၢအတံဂ့ၢ်တဖဉ်ဒီးမာဂ့ၢ်ထီဉ် တံပတံဆုာ/ပုၤမာတဖိအတံဂ့ၢ်ကီၢ်တဖဉ်န့ၣ်လီၤ.</p> <p>ခ. တံပညိဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ် ပုၤဟ့ၣ်ပုၤမာတဖိတံသိဉ်လိလၢ တံကနံၤပာ်ဖိလစံဉ်ဒီးတံသုတံဘဉ်လၢတံဒုးအိဉ်ထီဉ် နီၢ်ကစၢ်/တံသုဉ်ထီဉ်တံကရၢကရိအကံၢ်အစီတဖဉ်ဒီးတံကဆဲးဟ့ၣ်အီၤ တံမာလိ ထီဘိတဘိယုၢ်ယီ, လၢကမာဆူဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ညါ နံၤပာ်ဒီးကမာဂ့ၢ်ထီဉ် တံဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤအတံသုတံဘဉ် တဖဉ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>ပုၤမာတဖိကမံးတံကဒုးအိဉ်ထီဉ် တံဟ့ၣ်ကူဉ် တဖဉ်လၢကစးထီဉ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ.</p> <p>လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်,</p> <p>FS HR အပုၤန့ၣ်တံ Tracy Agnew တံကွၢ်ထွဲမာကဆိတံအပုၤန့ၣ်တံ Darius Dixon</p>	<p>တံတီၢ်ကျဲၤအိဉ်ထံးအကျဲၤတခါလၢ ဘဉ်တံမာ ဒိဉ်ထီဉ်လဲၤထီဉ် တံဟ့ၣ်ကူဉ်ကမံးတံန့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တံပဉ်ယုဉ်လၢ တံယုပုၤလၢကဟဲ ပုၤမာကဆိဒီး ကွၢ်ထွဲတံအတံမာမူဒါခိဉ်န့ၣ်လီၤ. တံတီၢ်ကျဲၤအဂၤ တဖဉ်ကစးထီဉ်အသးလၢ လၢမာရူးန့ၣ်လီၤ. တံဟ့ၣ်ကူဉ်ကမံးတံဒုးအိဉ်ထီဉ်ကမံးတံမိသၢခါ ဒ်သိး ကစးဆၢ</p> <p>PRMအတံဟ့ၣ်ထီဉ်တဖဉ်ဒ်သိးတံကဂ့ၢ် ထီဉ်အဂီၢ်ဒီးကမာလၢပုၤတံပညိဉ်ဖိတံအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တံမာတဖဉ်မ့ၢ်ဝဲ ၁) တံကီၢ်တံခဲ ဘဉ်ယးတံဖဲတံမာအဆၢကတီၢ်ဒီး တံရဲဉ်ကျဲၤစရိတဖဉ်အဖိခိဉ် တံဂ့ၢ်ဒီးတံအာတဖဉ် ၂) ကျဲၤတဖဉ်လၢကမာဂ့ၢ်ထီဉ်တံနံၤပာ်လိဉ်သးဖဲထူသန့ တံလဲလိဉ်သးတဖဉ်အိဉ်ထီဉ်အခါ ၃) ဒ်သိးကမာဂ့ၢ်ထီဉ်</p>	<p>လၢဒိဉ်စုဘျီ၃၁, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိဉ်ခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုဉ်နံ
၈	ယုထံဉ်သမံသမိးတမ်းမာကရုလား တမ်းလိဉ်ဘဉ်အိဉ်လား ဟိဉ်ကဝိလ်လိအိတဖဉ်လား ကမာနံအိဉ်တမ်းမာလိ အဂီနံဉ်လိလား		တမ်းဘဉ်ထွဲရုလိဉ်သးတဖဉ်အဂီကမာ အိဉ်တမ်းတမ်းသိဉ်လိ ဒီးတမ်းဆိကမိဉ်တဖဉ်မုတမုာ တမ်းမာနံပာကဆဲကွာ ဖိလစံဉ်တဖဉ်	
၅	ကွဲးကိဉ်ထံလိဉ်တိလိဉ်မိ/ဖိလစံဉ်လား အရုဒိဉ်တဖဉ်ဆူ ကိဉ်သားကိဉ်လား ညိဉ်နံပုမာတမ်းဖိလားအမာတံဖဲ တမ်းကွာထွဲကဆဲကဆိတမ်းမာအိဉ်အါဝဲ (စပုဉ်ကိဉ်, ပယိးဒီးကညိကိဉ်တဖဉ်)နံဉ်တကွာ	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုနံဉ်တမ်း Tracy Agnew	PRM အတမ်းဟံဖျါဒီးဖိလစံဉ်တဖဉ် လားအဘဉ်ယးဒီး တမ်းမာတရိတပါမာတံတမ်းတမ်းဒီးတမ်းပံဉ်ထံနံဉ်ပးတဖဉ် ဘဉ်တမ်းကွဲးကိဉ်ထံအိဉ်ဒီးနံဉ်လိလားကိးဒီး တမ်းကွဲးကိဉ်ထံနံဉ် အတမ်းဟံဖျါထိဉ် SPA တမ်းသးတမံဖိလစံဉ်ဒီးတမ်းမာဆါပယွဲလား တမ်းမာလိဉ်ဖိလစံဉ် တဖဉ်ဝံဉ်လဲနံဉ်လိလား ပုမာကဆိကွာထွဲတမ်းအပုမာတမ်းဖိတဖဉ်နံဉ်လိလား လိဉ်တိလိဉ်မိဖိလစံဉ်အဂါ တဖဉ်တမ်းကွာကဒါကွာအိဉ်လား ကကွဲးကိဉ်ထံ အိဉ် ဒီးအလိဉ်ဘဉ်အသိးအဂီ နံဉ်လိလား	တမ်းဆဲးမာတံ
၆	မာပုဒီးနံဉ်လိ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိဉ်နံဉ်ကွဲး ယုဒီးကိဉ်သားကိဉ်လား တမ်းကွဲးကိဉ်ထံအိဉ်လားအမုဉ် ပုမာတမ်းဖိလား အအိဉ်လား တမ်းကွာထွဲမာကဆိတမ်းမာတဖဉ် (စပုဉ်, ပယိး, ဒီးကညိကိဉ်)တဖဉ်နံဉ်လိလား	OHR အပုနံဉ်တမ်းအဒိဉ်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တမ်းမာဂုထိဉ်တမ်းသုတမ်းဘဉ် Kathy Bryant FS HR အပုနံဉ်တမ်း Tracy Agnew	လိဉ်နံဉ်ကွဲးတဖဉ်ဘဉ်တမ်းမာဝံဉ်ကွာအိဉ်လား OHR	လားအိဉ်ကူး၃၁, ၂၀၁၂
၇	ဟုဉ်ပုမာတမ်းကိဉ်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမာတမ်းအိဉ်ဖိဉ်တဖဉ်ဖဲအလိဉ်ဘဉ်အခါနံဉ်တကွာ	ပုမာဆုာတမ်းကမ်းတမ်းကဟုဉ်ကူဉ်အိဉ်ထိဉ်တမ်းဟုဉ်ကူဉ်တမံဉ်မံ	ဖဲတမ်းထံဉ်လားအလိဉ်ဘဉ်အခါ တမ်းကအိဉ်ဒီး ပုမာကွဲးကိဉ်ထံတမ်းတဖဉ်နံဉ်လိလား တမ်းအာဉ်လိဉ်ဘဉ်ယး တမ်းပုဉ်ယုဉ်ဒီးလိဉ်တမ်းကွဲးထံတမ်းတမ်းမာနံဉ်ဘဉ်တမ်းမာနံဉ်ယုဉ်အိဉ်နံဉ်လိလား	တမ်းဆဲးမာအိဉ်

တမ်းပုမာဖျဲး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိဉ်ခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုဉ်နံ
၁	ဆိကမိဉ်လားတမ်းကမာတမ်းအာဉ်လိဉ်ဒီး UNC Safewalk မုတမုာ တမ်းကရုကရိလားအလိဉ်ကိဉ်သးလား ကဒုးအိဉ်ထိဉ်ဒီးပုမာဒီးတမ်းတဖဉ်လား ကွဲးကရုတမ်းသုဉ်ထိဉ်အတမ်းလိဉ်တမ်းကွဲးတဖဉ်အဘဉ်စားလား ပုမာတမ်းဖိလား တမ်းမာအဆါကတိဉ်သားကတိဉ်တကတိဉ်အဂီ (တမ်းမာနံအိဉ်တမ်းမာဖဲ မုဉ်နံဉ်ဒိဉ်-မုဉ်လွံဉ်နံဉ် စးထိဉ်လား ဟါဒိ ၁၁:၀၀ နံဉ်ရံဉ်တုလားဂီဒိ ၃ နံဉ်ရံဉ်)	တမ်းကွာထွဲမာကဆိတမ်းအပုနံဉ်တမ်း Darius Dixon OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပုမာကွဲးထွဲတမ်းရုလိဉ် အပုမာဟုဉ်ကူဉ်တမ်း Chris Chiron	တမ်းကွာထွဲမာကဆိဟုဉ်ကူဉ်တမ်းကမ်းတမ်း နံဉ်ဒီးသိးကမာဂုထိဉ်တမ်းဘဉ်တမ်းဘါအဂီ ကျိကွဲးတဖဉ်အဂီနံဉ်ကတိဉ်သကိးတမ်းဆူဉ်ညါ နံဉ်လိလား	လားပု

၂	ယုသုဉ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတိၤတီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသုဉ်ညါ တၢ်ကထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညီဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါကွၢ်ဝံၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝံၤဝဲလဲန့ၣ်လီၤ. .	လၢပဲၤ